
ZÁPISNICA 

 

z 2. zasadnutia Komisie športu, ktoré sa konalo dňa 15.04.2020 

Dňa 15.04.2020 sa uskutočnilo na Mestskom úrade v Žiline 2.zasadnutie Komisie športu v roku 

2020. Zasadnutie otvoril a viedol predseda komisie Mgr. Dominik Hriník. 

 

Na zasadnutí sa zúčastnilo 12 členov komisie z celkového počtu 13, čím bola  komisia uznášania 

schopná.  

Svoju účasť neospravedlnil Mgr. Peter Cibulka 

 

Ďalej boli prítomní Mgr. Ingrid Dolniková – poverená vedúca odboru ŠKŠCRaMR, MUDr. Peter 

Durmis – predseda predstavenstva MsHK Žilina a.s., JUDr. Erik Štefák - vedúci odboru 

právneho, majetkového a verejného obstarávania, Mgr. Vladimír Randa – viceprimátor mesta 

Žilina, PaeDr.Ľudmila Chodelková – poslankyňa MZ, Ing. Vlasta Grajciarová – hlavná 

kontrolórka mesta Žilina, zástupcovia spoločnosti Lupiza s.r.o. – záujemcovia o kúpu MsHK 

Žilina a.s. 

 

Prezenčná listina zo zasadnutia tvorí prílohu č. 1 Zápisnice zo zasadnutia Komisie športu (ďalej 

len „zápisnica“). 

 

Program rokovania: 

1. Otvorenie, schválenie programu zasadnutia 

2. Návrh na schválenie predaja 100% akcií spoločnosti MsHK Žilina a.s.  

3. Návrh na schválenie zámeru prenechať majetok mesta do nájmu formou obchodnej 

verejnej súťaže 

4. Zmena rozpočtu mesta Žilina rozpočtovým opatrením č. .../2020 

5. Presun nevyčerpaných finančných prostriedkov v grantovom systéme na príslušný 

odbor 

6. Správa o výsledkoch kontrol - CVČ 

7. Návrh na koncepčné riešenie správy majetku mesta pre športové vyžitie 

8. Informatívna správa o činnosti oblastnej organizácie cestovného ruchu Malá Fatra 

za rok 2019 

9. Rôzne, záver  

 

K bodu 1 

 
Predseda Komisie športu Mgr. Dominik Hriník privítal všetkých prítomných a predstavil im 

program zasadnutia. Členovia komisie s programom súhlasili a schválili ho.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



K bodu 2 

Uznesenie č. 7/2020 – príloha č.2 

Názov materiálu: Návrh na schválenie predaja 100% akcií spoločnosti MsHK Žilina a.s. 

Materiál  predložil: JUDr. Erik Štefák 

Stanovisko komisie športu: 

Komisia športu odporúča MZ na jeho najbližšom zasadnutí: 

 

I. zobrať na vedomie cenovú ponuku doručenú záujemcom, spoločnosťou LUPIZA 

s.r.o. 

 

Výsledok hlasovania: 

 

Člen Za Proti 
Zdržal 

sa 

Mgr. Dominik 

Hriník 
✓     

Mgr. Róbert 

Kašša 
✓     

Ondrej Šoška ✓     

Mgr. Marián 

Zrník 
✓     

Mgr. Peter 

Zánický 
✓     

Mgr. Karol 

Haas 
✓     

Ing. Mária 

Wienerová 
✓     

Dalibor 

Andrisík 
✓ 

    

Karol Čepec ✓ 
    

Ing. Juraj Petráš ✓     

Mgr. Pavol 

Blasbalgh 
✓ 

  

Mgr. Michal 

Kolárik 
✓ 

  

Spolu 12 0 0 

 

 

 

 

 



II. schváliť predaj majetku mesta a to 10 ks listinných kmeňových akcií MsHK Žilina 

a.s. 

 

Výsledok hlasovania: 

 

Člen Za Proti 
Zdržal 

sa 

Mgr. Dominik 

Hriník 
✓     

Mgr. Róbert 

Kašša 
✓     

Ondrej Šoška ✓     

Mgr. Marián 

Zrník 
✓     

Mgr. Peter 

Zánický 
✓     

Mgr. Karol 

Haas 
✓     

Ing. Mária 

Wienerová 
✓     

Dalibor 

Andrisík 
✓ 

    

Karol Čepec ✓ 
    

Ing. Juraj Petráš ✓     

Mgr. Pavol 

Blasbalgh 
✓ 

  

Mgr. Michal 

Kolárik 
✓ 

  

Spolu 12 0 0 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



III. schváliť uzatvorenie zmluvy o kúpe akcií v celkovej kúpnej cene 31 925, - € 

 

Výsledok hlasovania: 

 

Člen Za Proti 
Zdržal 

sa 

Mgr. Dominik 

Hriník 
   ✓  

Mgr. Róbert 

Kašša 
✓     

Ondrej Šoška ✓     

Mgr. Marián 

Zrník 
✓     

Mgr. Peter 

Zánický 
✓     

Mgr. Karol 

Haas 
✓     

Ing. Mária 

Wienerová 
✓     

Dalibor 

Andrisík 
✓ 

    

Karol Čepec ✓ 
    

Ing. Juraj Petráš ✓     

Mgr. Pavol 

Blasbalgh 
✓ 

  

Mgr. Michal 

Kolárik 
✓ 

  

Spolu 11 0 1 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



IV. schváliť uzatvorenie dodatku č.1 k Zmluve o nájme nehnuteľností č.505/2019 

 

Výsledok hlasovania: 

 

Člen Za Proti 
Zdržal 

sa 

Mgr. Dominik 

Hriník 
   ✓  

Mgr. Róbert 

Kašša 
✓     

Ondrej Šoška     ✓ 

Mgr. Marián 

Zrník 
✓     

Mgr. Peter 

Zánický 
✓     

Mgr. Karol 

Haas 
✓     

Ing. Mária 

Wienerová 
✓     

Dalibor 

Andrisík 
 

  ✓ 

Karol Čepec  
  ✓ 

Ing. Juraj Petráš ✓     

Mgr. Pavol 

Blasbalgh 
✓ 

  

Mgr. Michal 

Kolárik 
✓ 

  

Spolu 8 0 4 

 

 

Diskusné príspevky členov:  

- väčšia diskusia vznikla pri dodatku zmluvy o nájme, v ktorom MsHK získa navyše 2 

hodiny prenájmu ľadovej plochy na svoje účely, bolo nutné vysvetlenie zo strany 

predkladateľov, že ide o hodiny, ktoré neboli aj v minulej sezóne využité, tzv. prázdne 

okná, prípadne  neskoršie večerné hodiny, ktoré sa nekrižujú s inými športovými 

klubmi, aby neboli obmedzené ani aktivity iných žilinských a najmä mládežníckych 

klubov na štadióne, na druhej strane aby klub získal finančné prostriedky z hodín kedy 

štadión nie je využitý 

- záujemcovia chápu súčasnú situáciu spôsobenú pandémiou a preto ani neočakávajú 

finančnú podporu zo strany mesta v takej výške ako sa vopred dohodli, sú ochotní 

diskutovať 

- po vstupe nových akcionárov by mal klub záujem o možnú kúpu extraligovej licencie, 

nakoľko v extralige by mohol klub získať aj viacero iných zdrojov financovania ako 

v 1.lige 

- akcionári majú záujem o výstavbu cca 10 skyboxov na štadióne, ktoré by sa prenajímali  



- zúčastnené strany sa zhodli na stretnutí so záujemcami zo strany športovej komisie, 

verejnosti a poslancov pred najbližším mestským zastupiteľstvom, aby si ešte 

podrobnejšie prešli víziu nových nádejných majiteľov žilinského hokeja 

 

 

K bodu 3 

 

Uznesenie č. 3/2020 – príloha č.3 

Názov materiálu: Návrh na schválenie zámeru prenechať majetok mesta do nájmu formou 

obchodnej verejnej súťaže 

Materiál  predložil: JUDr. Erik Štefák 

Stanovisko komisie športu: 

Komisia športu s predloženým návrhom súhlasí a odporúča ho MZ prerokovať a schváliť. 

 

Výsledok hlasovania: 

 

Člen Za Proti 
Zdržal 

sa 

Mgr. Dominik 

Hriník 
✓     

Mgr. Róbert 

Kašša 
✓     

Ondrej Šoška ✓     

Mgr. Marián 

Zrník 
✓     

Mgr. Peter 

Zánický 
✓     

Mgr. Karol 

Haas 
✓     

Ing. Mária 

Wienerová 
✓     

Dalibor 

Andrisík 
✓ 

    

Karol Čepec ✓ 
    

Ing. Juraj Petráš ✓     

Mgr. Pavol 

Blasbalgh 
✓ 

  

Mgr. Michal 

Kolárik 
✓ 

  

Spolu 12 0 0 

 



 

K bodu 4 

Uznesenie č. 3/2020 – príloha č.4 
 

Názov materiálu: Zmena rozpočtu mesta Žilina rozpočtovým opatrením č. .../2020 

Materiál  predložil: predseda komisie športu Mgr. Dominik Hriník, nakoľko Ing. Patrik Groma 

ako predkladateľ materiálu bol neprítomný 

 

Stanovisko komisie športu: 

Komisia športu s predloženým návrhom nesúhlasí a neodporúča ho MZ prerokovať a schváliť 

 

Výsledok hlasovania: 

 

Člen Za Proti 
Zdržal 

sa 

Mgr. Dominik 

Hriník 
 ✓    

Mgr. Róbert 

Kašša 
 ✓    

Ondrej Šoška  ✓    

Mgr. Marián 

Zrník 
 ✓    

Mgr. Peter 

Zánický 
 ✓    

Mgr. Karol 

Haas 
 ✓    

Ing. Mária 

Wienerová 
 ✓    

Dalibor 

Andrisík 
 

✓   

Karol Čepec  

✓   

Ing. Juraj Petráš  
✓   

Mgr. Pavol 

Blasbalgh 
 

✓  

Mgr. Michal 

Kolárik 
 

✓  

Spolu 0 12 0 

 

Diskusné príspevky členov:  

- návrhy presunov financií teraz a v budúcnosti by mali byť po dôkladnom vypracovaní 

a analýze odborníkov 

- dopad pandémie COVID-19 na financie by mal byť súčasťou komplexného materiálu, 

z toho dôvodu uznesenie č.8/2020 



 

K bodu 5 

Uznesenie č. 4/2020 – príloha č.5 

Názov materiálu: Presun nevyčerpaných finančných prostriedkov v grantovom systéme na 

príslušný odbor 

Materiál  predložil: predseda komisie športu Mgr. Dominik Hriník, nakoľko Mgr. Zuzana 

Balogová ako predkladateľka materiálu bola neprítomná 

 

Stanovisko komisie športu: 

Komisia športu s predloženým návrhom súhlasí a odporúča ho MZ prerokovať a schváliť. 

 

Výsledok hlasovania: 

 

Člen Za Proti 
Zdržal 

sa 

Mgr. Dominik 

Hriník 
✓     

Mgr. Róbert 

Kašša 
✓     

Ondrej Šoška    ✓  

Mgr. Marián 

Zrník 
✓     

Mgr. Peter 

Zánický 
 ✓    

Mgr. Karol 

Haas 
✓     

Ing. Mária 

Wienerová 
✓     

Dalibor 

Andrisík 
✓ 

    

Karol Čepec ✓ 
    

Ing. Juraj Petráš ✓     

Mgr. Pavol 

Blasbalgh 
✓ 

  

Mgr. Michal 

Kolárik 
✓ 

  

Spolu 10 1 1 

 

 

 

 



K bodu 6 

 

Uznesenie č. 5/2020 – príloha č.6 
 

Názov materiálu: Správa o výsledkoch kontrol - CVČ 

 

Materiál  predložila: Ing. Vlasta Grajciarová 

 

Stanovisko komisie športu: 

Komisia športu zobrala predložený materiál na vedomie a odporúča ho MZ prerokovať a zobrať 

na vedomie. 

 

Výsledok hlasovania: 

 

Člen Za Proti 
Zdržal 

sa 

Mgr. Dominik 

Hriník 
✓     

Mgr. Róbert 

Kašša 
✓     

Ondrej Šoška ✓     

Mgr. Marián 

Zrník 
✓     

Mgr. Peter 

Zánický 
✓     

Mgr. Karol 

Haas 
✓     

Ing. Mária 

Wienerová 
✓     

Dalibor 

Andrisík 
✓ 

    

Karol Čepec ✓ 
    

Ing. Juraj Petráš ✓     

Mgr. Pavol 

Blasbalgh 
✓ 

  

Mgr. Michal 

Kolárik 
✓ 

  

Spolu 12 0 0 

 

 

 

 

 



K bodu 7 

Uznesenie č. 6/2020 – príloha č.7 
 

Názov materiálu: Návrh na koncepčné riešenie správy majetku mesta pre športové vyžitie 

 

Materiál  predložila: PaeDr.Ľudmila Chodelková 

 

 

Stanovisko komisie športu: 

Komisia športu s predloženým návrhom súhlasí a odporúča ho MZ prerokovať a schváliť. 

 

Výsledok hlasovania: 

 

Člen Za Proti 
Zdržal 

sa 

Mgr. Dominik 

Hriník 
✓     

Mgr. Róbert 

Kašša 
✓     

Ondrej Šoška ✓     

Mgr. Marián 

Zrník 
✓     

Mgr. Peter 

Zánický 
✓     

Mgr. Karol 

Haas 
✓     

Ing. Mária 

Wienerová 
✓     

Dalibor 

Andrisík 
✓ 

    

Karol Čepec ✓ 
    

Ing. Juraj Petráš ✓     

Mgr. Pavol 

Blasbalgh 
✓ 

  

Mgr. Michal 

Kolárik 
✓ 

  

Spolu 12 0 0 

 

 

 

 

 

 



K bodu 8 

Uznesenie č. 7/2020 – príloha č.8 
 

Názov materiálu: Informatívna správa o činnosti oblastnej organizácie cestovného ruchu Malá 

Fatra za rok 2019 

 

Materiál  predložila: Mgr. Ingrid Dolniková 

 

Stanovisko komisie športu: 

Komisia športu zobrala predložený materiál na vedomie a odporúča ho MZ prerokovať a zobrať 

na vedomie. 

 

Výsledok hlasovania: 

Člen Za Proti 
Zdržal 

sa 

Mgr. Dominik 

Hriník 
✓     

Mgr. Róbert 

Kašša 
✓     

Ondrej Šoška ✓     

Mgr. Marián 

Zrník 
✓     

Mgr. Peter 

Zánický 
✓     

Mgr. Karol 

Haas 
✓     

Ing. Mária 

Wienerová 
✓     

Dalibor 

Andrisík 
✓ 

    

Karol Čepec ✓ 
    

Ing. Juraj Petráš ✓     

Mgr. Pavol 

Blasbalgh 
✓ 

  

Mgr. Michal 

Kolárik 
✓ 

  

Spolu 12 0 0 

 

 

 

 

 

 

 



K bodu 9 

Uznesenie č. 8/2020 – príloha č.9 
 

Názov materiálu: Návrh uznesenia Komisie športu 

 

Uznesenie predložil: Karol Čepec 

 

Znenie uznesenia: Všetky zmeny rozpočtu v kapitolách grantov a športových dotácií budú 

súčasťou komplexného materiálu o ekonomickom dopade pandémie COVID-19 na mesto 

Žilina. 

 

Stanovisko komisie športu: 

Komisia športu s predloženým návrhom uznesenia súhlasí a odporúča ho MZ prerokovať 

a schváliť. 

 

Výsledok hlasovania: 

Člen Za Proti 
Zdržal 

sa 

Mgr. Dominik 

Hriník 
✓     

Mgr. Róbert 

Kašša 
✓     

Ondrej Šoška ✓     

Mgr. Marián 

Zrník 
✓     

Mgr. Peter 

Zánický 
✓     

Mgr. Karol 

Haas 
✓     

Ing. Mária 

Wienerová 
✓     

Dalibor 

Andrisík 
✓ 

    

Karol Čepec ✓ 
    

Ing. Juraj Petráš ✓     

Mgr. Pavol 

Blasbalgh 
✓ 

  

Mgr. Michal 

Kolárik 
✓ 

  

Spolu 12 0 0 

 

V Žiline dňa 17.4.2020 

                                                                                                                Mgr. Dominik Hriník  

 Zapísal: Mgr. Matej Franek, sekretár KŠ                                                                                                  predseda KŠ 


